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Petr Pokorný

Češi, Moravané a Slezané, opusťte tento prostor: my
jsme Ukrajina!

skrytapravda.cz/z-domova/2103-cesi-moravane-a-slezane-opustte-tento-prostor-my-jsme-ukrajina

Znechucený národní tým už se ani netají, co za hrůzy se v České
republice dějí. Že Praha už nepatří národu, že Národní muzeum je
označeno ukrajinské, na ministerstvech jsou ukrajinské vlajky a
potomci okupantů z Ukrajiny se vrací na místo činu: třeba i do
Milovic.

STRACH

 Češi se bojí i fandit ve vlastní zemi, aby za to nešli do kriminálu, jako Popelka, který
nesouhasil s ukrajinskou vlajkou na ČESKÉM NÁRODNÍM MUZEU a politický soudce
mu dal trest! A pár osamocených diváků ČESKÝCH jsou hrdinové ve vlastní zemi!
Ale nepůjdou za to do kriminálu? Nezatkne Rakušan národní tým, že porazil Ukrajinu?

Příliš mnoho otázek!

Sparta je vyprodaná, ale stojí fotbal za to, aby šel fanoušek ČESKÝ za
podporu národního týmu ČESKÉ ZEMĚ DO KRIMINÁLU?

Černého zlomila atmosféra v Edenu: Strašidelné, tohle nemůžeme
dopustit

Skoro to vypadá, že budete hrát v Lize národů šest zápasů venku.
Není to pro vás jako pro patriota překvapivé zjištění, že na stadionu
bouřili hlavně fanoušci Ukrajiny?

 „Je a doufám, že třeba i tímhle zápasem se to zase trošku nakopne
a začneme být národ, který bude chtít jít na fotbal a bude se na něj
chtít koukat. Moc dobře si uvědomuju, že to pro lidi je náročné a
nebylo to v poslední době kolem nás pozitivní. Ale přece tohle už v
životě nemůžeme dopustit, aby se stalo na pražském stadionu
to, co se dneska stalo. Je mi úplně, ale úplně jedno, jak se na
mě bude kdo dívat. Ale tohle je strašidelné.“
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Přece se dalo čekat, že vzhledem k tomu, kolik je v Praze Ukrajinců
a jaká byla kolem týmu atmosféra po prohře 1:4 v Gruzii, že jich
přijde na stadion hodně.

 „To je přece jedno. Přece nemůžeme dopustit, aby se takhle
lístky prodaly. Jak tohle můžeme dopustit? To raději budu hrát
na prázdném stadionu.“

Na plném stadionu se hráč hecne, ať tribuny fandí komukoliv…
 „Tohle je český nároďák a my jsme v Praze. Všichni jsme viděli,

jak to vypadalo. Strašný.“

Jste naštvaný?
 „Jsem.

Tomáš Souček

Po konci zapasu jsme si říkali. „Komu půjdeme zatleskat?“ Viděli
jsme jen pár jedinců. Původně jsme chtěli udělat takovou vítěznou
vlnu, ale pak jsme si řekli, že ne. Zatleskali jsme pár lidem a šli do
šatny, kde jsme výhru oslavili. Řekli jsme si, že jsme v tom sami, že
uděláme maximum pro to, abychom jako tým docílili úspěchu.

A stejně tak v depresi mluvil nejlepší hráč na hřišti Sparťan
Martin Vitík, či trenér Ivan Hašek.
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Je to depresivní být cizincem ve vlastní zemi! A být ohrožován
vlastní vládou!

A Slavie, Tvrdík, či asociace to udělala schválně! Kdo skutečně
kolaboruje a nás ničí?

Zoufalí, chudí Ukrajinci?
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Hosté si totiž mohli koupit vstupenky i klasickou cestou, nejen do
sektoru vyhrazeného pro Ukrajince. A to zřejmě řada z nich udělala.
Duel bude vyprodaný a tak je otázkou, jakým poměrem budou
rozloženy síly v hledišti. "

 Zdroj: https://tn.nova.cz/sport/clanek/573301-ukrajinci-skoro-
vyprodali-letnou-proti-cesku-jich-prijdou-tisice?
campaignsrc=tn_clipboard

Ne, jít mezi Ukrajince, kteří řvou, že jsou zde doma, a kdo se ohradí,
je vyšetřován policií, Rakušanem a několika politickými soudci a
soudkyněmi? Za to ten zápas nestojí, byť dobrovolně Ukrajině
předáváme svou zem.

Ale volby to mohou změnit a naší zem vrátit našim občanům.
Budeme mlčet a nebo vládě ukážeme, komu patří Česká
republika?

P.S. A pak příjdou Pekarová, Fiala či Černochová si udělat selfíčko o
porobené zemi...
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